

**REQUEST FOR QUOTATIONS: RFQ-EpiC: 012/24****Name and address of organization:**

Branch office of "Family Health International" in Kyrgyz Republic (FHI 360), 25/1 Toktogul Str., 11th Floor, Bishkek, Kyrgyz Republic

Programme: EpiC Kyrgyzstan

Deadline for submission of bids: November 3, 2024.

Purpose: Procurement of Laptops.

Type of Contract: Purchase Order, Contract

About company

FHI 360 is a nonprofit human development organization dedicated to improving lives in lasting ways by advancing integrated, locally driven solutions. Our staff includes experts in health, education, nutrition, environment, economic development, civil society, gender, youth, research, technology, communication, and social marketing — creating a unique mix of capabilities to address today's interrelated development challenges. FHI 360 serves more than 70 countries and all U.S

Dear Service Providers:

You are kindly invited to submit your signed, dated quotations for **RFQ-EpiC: 012/24: Procurement of Laptops** before November 3, 2024.

Conditions to apply:

Quotations marked "**RFQ-EpiC: 012/24: Procurement of Laptops**" should be submitted by email to the address: procurement_epic.kg@fhi360.org

Special Conditions:

Validity of quotation: 30 days from submission of quotation

ЗАПРОС КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ: RFQ-EpiC: 012/24**Название и адрес организации:**

Филиал «Фэмили Хэлс Интернэшнл.» в Кыргызской Республике (FHI 360), улица Токтогула 125/1, 11-этаж, Бишкек, Кыргызская Республика

Программа: EpiC Kyrgyzstan

Крайний срок подачи заявок: 3 ноября 2024 года

Цель: Поставка ноутбуков

Вид контракта: Договор о размещение заказа, контракт

О компании

FHI 360 — это некоммерческая организация по человеческому развитию, целью которой является постоянное улучшение жизни людей путем разработки интегрированных локальных решений. В команду FHI 360 входят эксперты в области здравоохранения, образования, питания, окружающей среды, экономического развития, гражданского общества, гендера, молодежи, исследований, технологий, коммуникации и социального маркетинга что создает уникальное сочетание возможностей для решения сегодняшних взаимосвязанных задач для развития. FHI 360 работает в более 70 странах мира.

Уважаемые поставщики:

Приглашаем Вас представить подписанное, датированное коммерческое предложение в ответ на запрос коммерческих предложений: **RFQ-EpiC: 012/24: Поставка ноутбуков до 3 ноября 2024 года.**

Условия предоставления заявок:

Коммерческое предложение с пометкой «**RFQ-EpiC: 012/24: Поставка ноутбуков**» должно быть представлено в электронном виде по почте procurement_epic.kg@fhi360.org

Специальные условия:

Срок действия предложения: 30 дней с момента подачи



<p>Language: quotations shall be in Russian and/ or in English</p> <p>Currency of quotations: Offers submitted by vendors shall be in Kyrgyz som (KGS)</p> <p>VAT or taxes: financial offer should include vat/taxes</p> <p>Method of payment: the payments will be made by bank transfer, upon delivery within 15 banking days after the submission of invoices and acts of services performed.</p> <p>Quotations/ offers presentation requirements: The quotation/offer shall contain the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Price offer (Financial offer) ✓ Detailed technical specifications ✓ Delivery terms ✓ Copy of company's or private entrepreneur's registration certificate <p>Quotations Evaluation Criteria:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Technical specifications and delivery terms - 50 points; • Price offer – 50 points <p>The Financial offer may be submitted in <u>any convenient form.</u></p>	<p>коммерческого предложения</p> <p>Язык: коммерческое предложение должно быть представлено на русском и/ или английском языках</p> <p>Валюта коммерческого предложения: Предложения, представляемые поставщиками, должны быть в кыргызских сомах</p> <p>НДС и налоги: финансовое предложение должно включать все налоги</p> <p>Условия оплаты: оплаты будут производиться банковским перечислением, по факту поставки услуг в течение 15-банковских дней после предоставления счетов и актов выполненных услуг.</p> <p>Требования к коммерческому предложению: Коммерческое предложение должно содержать следующее:</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Ценовое предложение ✓ Детальные спецификации техники ✓ Сроки поставки ✓ Копия свидетельства о регистрации юридического лица или индивидуального предпринимателя; <p>Критерии оценки коммерческого предложения</p> <ul style="list-style-type: none"> • Технические характеристики и сроки поставки – 50 баллов; • Ценовое предложение – 50 баллов <p>Форма подачи Финансового предложения - <u>свободная.</u></p>
---	--

TECHNICAL REQUIREMENTS/ТЕХНИЧЕСКИЕ ТРЕБОВАНИЯ		
MINIMAL TECHNICAL SPECIFICATIONS/ МИНИМАЛЬНЫЕ ТЕХНИЧЕСКИЕ СПЕЦИФИКАЦИИ	QUANTITY / КОЛИЧЕСТВО	DELIVERY TERMS / СРОКИ ПОСТАВКИ
LAPTOP: DELL LATITUDE 5450 INTEL CORE I5 (4 CORE, 6MB CACHE) 32ГБ DDR4, 512 SSD, DIAGONAL -14" FHD, RGB CAMERA & MIC, WLAN/WWAN + WINDOWS 11 PRO SOFTWARE	15 PCS/ШТ.	